

▶ 請立即申請 ▶ Don't delay - Join today

請貼上郵票
Please affix
stamp here

香港海事博物館
香港中環八號碼頭
Hong Kong Maritime Museum
Central Pier No. 8, Hong Kong

成為 香港海事博物館之友

Join the Friends of HKMM



香港海事博物館之友申請表格

Friends of HKMM Application Form

新會員 New Member 續會會員 Membership Renewal (會員編號 Friends No.: _____)

博物館之友類別 FRIENDS CATEGORY

會籍有效期為一曆年(即1月1日至12月31日)

Memberships are valid for one calendar year (1 January to 31 December)

個人 Individual \$500 全日制學生 Full-time Students \$100
 家庭 Family \$600 長者 Senior (over 60歲以上) \$200

* 凡於7月1日以後成為海事博物館之友，可獲會費半價優惠，會籍有效期於同年年底(即12月31日)終止。
 Members who join after 1 July are entitled to 50% discount on membership to the end of the calendar year.

個人資料 PERSONAL PARTICULARS

稱謂 Title: (先生 Mr. / 女士 Ms. / 太太 Mrs. / 博士 Dr.)

姓 Surname: _____ 名 First Name: _____

地址 Address: _____

電話 Tel: _____ 電郵 Email: _____

只限家庭會籍 FOR FAMILY MEMBERSHIP ONLY

成員二 Second Member

稱謂 Title: (先生 Mr. / 女士 Ms. / 太太 Mrs. / 博士 Dr.)

姓 Surname: _____ 名 First Name: _____

地址 Address: _____

電話 Tel: _____ 電郵 Email: _____

成員三 Third Member

稱謂 Title: (先生 Mr. / 女士 Ms. / 太太 Mrs. / 博士 Dr.)

姓 Surname: _____ 名 First Name: _____

地址 Address: _____

電話 Tel: _____ 電郵 Email: _____

成員四 Forth Member

稱謂 Title: (先生 Mr. / 女士 Ms. / 太太 Mrs. / 博士 Dr.)

姓 Surname: _____ 名 First Name: _____

地址 Address: _____

電話 Tel: _____ 電郵 Email: _____

會員尊享優惠

- ▶ 無限次免費參觀博物館
- ▶ 免費參加各項展覽酒會及至少一次會員活動
- ▶ 優先以會員優惠參加各項講座、座談會和考察團及預訂收費活動
- ▶ 參與會員獨家活動
- ▶ 購買博物館禮品店的正價產品可獲九折優惠
- ▶ 惠顧Café 8餐廳可獲八五折優惠
- ▶ 獲取博物館最新活動電郵通知

Friends' benefits include

- ▶ Unlimited free admission to HKMM
- ▶ Free admission to exhibition previews and at least one member-only event
- ▶ Priority access to talks, seminars and expeditions, with preferential booking and membership rates on paid events
- ▶ Exclusive invitations to members-only events
- ▶ 10% discount at HKMM Gift Shop on regular items
- ▶ 15% discount at the Museum's rooftop Café 8
- ▶ Email alerts on upcoming museum activities

付款方法 PAYMENT OPTIONS

支票 Cheque

劃線支票抬頭請寫上「香港海事博物館有限公司」，連同此表格寄交香港中環八號碼頭香港海事博物館
 Crossed cheque made payable to **Hong Kong Maritime Museum Limited** can be mailed directly to the museum along with this completed form, Hong Kong Maritime Museum, Central Pier No. 8, Hong Kong

直接付款 Direct Transfer

戶口名稱 Account Name: **Hong Kong Maritime Museum Limited**

銀行名稱 Bank Name: The Hong Kong & Shanghai Banking Corporation Ltd.

戶口號碼 Account No.: 004-848-170734-292

付款後請電郵銀行入數紙或網上付款收據至marketing@hkmaritimemuseum.org
 (請註明: 香港海事博物館之友)

Please email bank-in slip/online payment receipt to marketing@hkmaritimemuseum.org
 (please specify: Friends of HKMM)

本人/本團體同意博物館使用我/本團體的個人資料，以向本人/本團體發放博物館的宣傳及教育推廣活動的資訊。

I AGREE that the Hong Kong Maritime Museum uses my/my group's personal data for the purpose of sending the Museum's promotional and educational information.

申請人簽名 Applicant's Signature _____

日期 Date _____

如需填報額外會員，請附上補充紙張。

For adding extra members' information, please enclose a supplementary sheet.

個人資料(私隱)條例通知
 申請人所提供的資料，只供申請香港海事博物館之友及會員通訊之用。會員將會適時接收有關本館的活動、節目、最新消息等宣傳及推廣訊息。提供此個人資料即屬自願性質，但拒絕提供此個人資料，將令我們未能進一步處理閣下之入會申請。如閣下不願繼續收取本館所發出的宣傳及推廣資訊，請經電郵 info@hkmaritimemuseum.org或郵寄至中環八號碼頭通知我們。
 如欲查詢或更改個人資料，請經電郵 willycheung@hkmaritimemuseum.org 聯絡本館行政主任。

Personal Data (Privacy) Ordinance Notification
 The personal data provided by means of this form will be used solely for the application of the Friends of HKMM and membership notification. Members may receive our marketing and promotional information about our activities, events and news from time to time. Provision of this data is entirely voluntary but failure to do so will render us unable to process your application. If you no longer wish to receive any marketing and promotional information from us, please email your request to info@hkmaritimemuseum.org or post it to: Central Pier No. 8, Hong Kong.
 You may submit a data request access and correction to our Executive Officer via email willycheung@hkmaritimemuseum.org.